
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN  
(Ex art. 155 lid 1 Gemeentewet jo. art. 42 Reglement van Orde) 
 
 

Elsloo, 22 september 2021 
 
Betreft: Snelheid woonerf Aelserhof Elsloo 
 
T.a.v.:  Het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 

Geacht college,  
 

Hierbij vraag ik uw aandacht voor de verkeerssituatie rondom het woonerf Aelserhof. 

Onlangs bereikten ons meerdere berichten van bewoners van Aelserhof met betrekking tot 

de te hoge snelheid waarmee daar doorgaans gereden wordt. Dat gebeurt overdag, maar 

zeker ook in de nachtelijke uren. We hebben het hier over een woonerf waar een 

snelheidslimiet geldt van 15 km/ uur. Doordat de zichtbaarheid te wensen overlaat, hebben 

wij het vermoeden dat het merendeel van de verkeersdeelnemers niet op de hoogte is van 

het feit dat het een woonerf betreft. Met een afdoende aanduiding en snelheid remmende 

voorzieningen (bv. een drempel, een extra 15 km/u-bord, een aanduiding op het asfalt etc.) 

zou deze snelheid moeten kunnen worden “afgedwongen”.  

 

Onze vragen naar aanleiding van het bovenstaande zijn: 

1. Bent u met ons eens dat de aanduiding dat het een woonerf betreft niet afdoende is? 

2. Zijn er in het verleden ter plekke snelheidsmetingen uitgevoerd? Zo ja, is het mogelijk 

om deze metingen in te zien? Zo nee, is het mogelijk om snelheidsmetingen uit te 

voeren? 

3. Welke maatregelen kunnen er volgens u genomen worden om de situatie veiliger te 

maken en de overlast te beperken? 

 

Wij zien uw antwoorden met vertrouwen tegemoet.  

 

Namens de fractie CMB 
 
Met vriendelijke groet, 
Ingrid van Es  
Raadslid  


